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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A Duna-Tisza csatornáról ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban lakossági megkereséssel fordultak hozzám a következ ő ügyben. Magyarország

kedvező természeti adottságai mellett, kedvezőtlennek számít az a helyzet, hogy a két bővizű

folyónk — a Duna és a Tisza — egymástól 100 km-es távolságra, párhuzamosan haladva hagyja el az

országot . A nyugat-keleti vízi út hiánya, mindig hátráltatta az ország fejlődését, nehézzé tette az

Alföld felzárkózását az ország nyugati feléhez . Évszázadok óta készültek tervek e hátrányból eredő

veszteségek elhárítására, sokan a két folyót összekötő csatorna megépítésében látták, illetve látják a

megoldást . Miközben az elmúlt századokban, elsősorban a hajózás, az áruszállítás megindításának

szükségessége indokolta a csatorna megépítését, ma azonban - a régieken túl — sokkal erősebb érvek

és érdekek szólnak mellette, mint például a klímaváltozás belátható és beláthatatlan

következményei .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mi a véleménye a fentebb leírtakról, egy esetlegesen megvalósuló Duna-Tisza csatornáról ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . február 23 .

I r. Oláh l Lak os~`
országgyűlési képviselő
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